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Memur-Sen Genel Başkanı ALİ YALÇIN’ın Konuşma Metni

çok acı çektin, Gazzeli Yusuf, oğlum, çok acı çektin 

ve bu kadar acı için çok küçük bu ‘Filistin’. 

dünyayı iste, bütün bir yeryüzünü, 

duvarsız, tel örgüsüz, mayınsız 

ve silahsız yeryüzünü, hepimiz için, 

çok acı çektin, önce sen çığır bu türküyü! 

göğsüne yaslayıp kulağını geleceğin, 

önce sen duyur, bu yüceler yücesi ülküyü, 

bu en büyük vuruntusunu aklın ve kalbin 

ve bir amentüye dönüştür onu!

Küçük Asya’nın yaşlı şairi Cahit Koytak, her zaman kuşatma altında parmaklıklar arkasından dünyaya ba-

kan ‘Filistin’li Yusuf’a seslendiği dizelerle sizlere selamlıyorum.

Esselamün aleyküm…

Değerli kardeşlerim…

“Kudüs için hep birlikte” insiyatifi olarak, bu yıl ikincisi düzenlenen “Uluslararası Sendikalar ve Mesleki 

Örgütler Konferası” hayırlı ve uğurlu olsun. 

Geçen yıl yine bu zamanlarda ilki düzenlenen konferanstan bu yana başta Mescid-i Aksa’ya işgal girişimi 

olmak üzere bölgemizde birçok olumsuz gelişme yaşandı. 

Maalesef kötüye giden bir durum söz konusu… 
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Geçen yılkı toplantının açılış konuşmasında iki husus üzerinde ısrarla durmuştum. Bunlardan ilki emper-

yalizmin nasıl bir kurgu yaptığı üzerineydi. İkincisi ise “en son çekildiğimiz sınırlar ardından feryat eden 

fotoğrafın bize yakışmadığı” konusu.

Her iki konunun içeriğini belirleyen jeopolitik parçalanma şiddetini artırarak devam ediyor. Özellikle Suriye 

ve Irak’taki son gelişmeler gölgesinde kalsa da, başta Kudüs olmak üzere bütün Filistin’de yaşanan sorun-

lar da derinleşerek devam ediyor. 

Yurtlarından edilmiş, başka ülkelerde zor şartlar altında yaşamak zorunda kalan Filistinliler’in sorunları da 

giderilemiyor, giderilmiyor. Çalışma özgürlükleri engelleniyor. Bazı ülkelerde, bazı meslekleri yapmalarına 

izin verilmiyor. Bunun adı açık ve seçik tecrit politikasıdır. Filistin ve Filistinliler hem maddi hem de manevi 

tecrite tabi tutulmaktadır yani.   

Geçen yıl da söylemiştik: evet ortada bir sorun var. Fakat bu sorunu kavramsallaştırırken emperyalizmin 

oyununa geliniyor. Bize dayatılan kavramsallaştırma Filistin Sorunu şeklindedir. Oysa burada Siyonist İs-

rail sorunu vardır. Dolayısıyla, bir çözümden bahsedeceksek, İsrail’in Siyonist politikalarından başlamak 

gerekir. 

Değerli dostlar… 

Siyonist İsrail’in Mescid-i Aksa’yı işgal girişimi belirli bir çerçevede sağlanan birlikle püskürtüldü. Fakat 

uluslararası arenada, İsrail’in “devlet” sıfatı altında değerlendirildiği bir dünyada, bu sürecin de geçici bir 

süreç olduğunu bilmemiz gerekiyor. 

Bu strateji besleyen başka bir husus da maalesef bizim kavramsallaştırmamızda dahi Filistin’in devlet 

kavramıyla yan yana getirilmemesidir. Oysa orada bir devlet vardır. Siyonist İsrail çetesi tarafından işgal 

altında tutulan toprakların bir devleti vardır. Biz her nerede olursak olalım, hangi mecralarda konuşursak 

konuşalım “Filistin Devleti” vurgusunu yapmak zorundayız. Yapalım ki, her ne kadar güçlünün hukuku ola-

rak şekillense de uluslararası hukuku zorlayıp, emperyalizmin oyununu bozalım. 

Memur-Sen ailesi olarak, özellikle Mescid-i Aksa’ya yapılan saldırılara karşı Türkiye’deki direniş hattını, işte 

bu kavramsallaştırmayla birlikte oluşturduk. 
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Kardeşlerim…

Eğip bükmeye gerek yok artık. Lafı dolaştırmanın da yeri burası değil. İsrail’in, tedrici olarak uyguladığı 

işgal politikalarının nihai hedefi Büyük İsrail projesidir. Onun için de Mescid-i Aksa üzerinde denemeler 

yapmaktadır. Eğer Mescid-i Aksa direniş hattını yarabilirse, muharref kitaptan devşirdiği siyonist strateji 

hususunda büyük bir adım atmış olacaktır. 

Bu kirli stratejinin önüne geçmek için, Mescid-i Aksa ve Kudüs direnişini bütün dünya sathına, bütün insan-

lık alemine yaymak zorundayız.

Emperyalizmin ve siyonizmin insanlara dayattığı dili ancak su stratejiyle ifşa edebiliriz.

Emperyalizm ve Siyonizm işbirliğini ancak bu şekilde bozabiliriz. 
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Ey imanla yoğrulmuş aziz topluluk, aziz kardeşlerim…

Kudüs bizim için gökle yerin buluştuğu yerdir…

İnsanın ve insanlığın kurtuluş manifestosudur…

Bugün dünya ölçeğinde yükselen gerilimin, bütün insanlığa sarmakta olan radikalleşmenin önüne geçebil-

mek için, Kudüs’ün ve Mescid-i Aksa’nın hem niteliği hem de niceliği iyi anlatılmalıdır.

Maalesef enformatik bombardıman altındaki insanlık, algı yönetimleriyle burada yaşananlar hakkında 

başka bilgilerle yönlendiriliyorlar. 

Şiddetle yoğrulmuş bir coğrafya resminin yanında, holokost endüstrisinden beslenen İsrail’in korunması-

na yol açan bir algı oluşturuluyor. 

Dehşet bir süreç bu. özellikle holokost döneminin acıları üzerine inşa edilmiş bir endüstriyle birlikte İsra-

il’in meşruiyeti sağlanırken, katliamlarının da görülmesi engelleniyor. 

Kendisi de bir Yahudi olan Norman Finkelstein’ın (Finkelştayn’ın) Holokost Endüstrisi kitabında bu sürecin 

nasıl işlediğini okuyabilirsiniz. 

Evet, acının dahi silaha dönüştürüldüğü bir çağda yaşıyoruz. emperyalizm ve onun uzantısı Siyonizm, in-

sanlığa dair ne varsa silaha dönüştürüyor, katliam aracı haline getiriyor. 

İşte onun için Kudüs direnişi bütün dünya sathına yayılmalı…

Onun için insanlığın özgürleşmesini sağlamak için Mescid-i Aksa’nın niteliği ve anlatılmalı…

İnsana dair duygularımız, bizzat göğün ve yerin bir olduğu beldenin dili bütün insanlığa ulaştırılmalı.

Ancak o zaman Yusuflar’ın, Hanzalalar’ın gözlerindeki mesaj insanlığa ulaştırılmış olur.

Bu duygu ve düşüncelerle hepinizi selamlıyorum.

Yaşasın Özgür Kudüs, Yaşasın Özgür Filistin Devleti.
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You have suffered so much, Yusuf, my son,

You have suffered too much

Palestine is too small for such suffering.

Ask for the World, for all of the Earth

To be without walls, without barbed wire, without mines

And without guns, for all of us.

You have suffered so much, so be the first to sign this song!

Lay your ear to the ribs of the future,

Be the first to announce this mighty ideal,

This rhythm of the heart and of the mind,

And transform it into a manifesto.

I salute you with the lines of the old poets of Asia Minor Cahit Koytat calling out to Joseph of Palestine, who 

always looks at the world behind the bars under siege. 

Assalamu Alaikum (May peace be upon you all)

My distinguished Brothers,

As the initiative for “All Together For Al-Quds”, the second organized this year “International Trade Unions 

and Occupational Organizations Conference” may bring joy and serve a good purpose.

Since the first conference held in this time last year, there have been many adverse events in our region, in 

particular to the invasion attempt of Masjid al-Aqsa.

Unfortunately, the situation is getting worse ...

During the opening speech of last year’s meeting, I had insistently laid emphasis on two points. The first of 

these was on what kind of a fiction imperialism does. The second is that “the photo that was wailing after 

the last borders we were drawn did not suit us.” 

The geopolitical fragmentation that determines the content of both themes continues to increase in 

intensity. Despite being overshadowed the recent developments in Syria and Iraq, the problems in all 

Palestine are deepening and continuing especially in Al-Quds.
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The problems of the Palestinians, who have been displaced from their homelands and have to live under 

difficult conditions in other countries, are not being solved or can’t be solved. Their freedom of work is 

being hindered. In some countries, some professions, jobs are not allowed to them. This is clearly a policy of 

isolation. This means that Palestine and Palestinians are subjected to both material and spiritual isolation.

We had said last year as well: There is a problem. Nevertheless, whilst conceptualizing this problem, we 

are clearly deceived by imperialism. The conceptualization imposed on us is in the form of the Palestinian 

Question. However, instead of Palestine Question, there is a Zionist Israel Question. Hence, if we talk about 

a solution, we have to start with Israel’s Zionist policies.

Distinguished guests…
Zionist Israel’s attempt to occupy the Masjid al-Aqsa was repelled with the unity provided in a specific 

framework. However, in the international arena, in a world where Israel is taken under the title of “state”, 

we are supposed to know that this process is also a temporary process.

Another issue which nourishes this strategy is that, unfortunately, even in our conceptualizations, 

Palestine is not brought side by side with the concept of the state. It is the fact that there is a state. There 

is a state of territories occupied by the Zionist Israeli gang. Wherever we are, wherever we talk, we have to 

lay emphasize on the “Palestinian State”. Although the international law is shaped as the law of strength, 

let’s enforce the international law and demolish the game of imperialism.

As the Memur-Sen family, we have created the resistance line in Turkey together with this conceptualization 

against the attack on the Masjid al-Aqsa.
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Dear Brothers…
I want to be straight-forward. This is not the place to talk around. The ultimate goal of Israeli occupation 

policies, which are tactically implemented, is the Great Israel Project. Hence, Israel tries out on Masjid al-

Aqsa. If Israel could break the resistance line of Masjid al-Aqsa, they will have taken a great step forward 

regarding Zionist strategy which picked from the falsified book.

To avert this dirty strategy, we must spread the Masjid al-Aqsa and Al-Quds resistance all over the world, 

to the whole humanity.

The language that imperialism and Zionism impose on people can only be revealed with this strategy.

Only in this way can we break the cooperation of imperialism and Zionism.
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O! precious community which kneaded with Iman(faith), distinguished brothers,

Al-Quds is the place for us, where the sky and the ground meet..

Manifesto of human and humanity’s salvation…

To avoid the tension that is rising on the world today and the radicalization that surrounds all humanity, 

both the quality and the quantity of Al-Quds and Masjid al-Aqsa should be well explained.

Unfortunately, humanity being under informal bombardment is guided by other perceptions about the 

people living here.

Alongside a violent geographical image, a perception that leads to the preservation of Israel, which raises 

from the holocaust industry, is being created.

This is a horrific process. While Israel’s legitimacy is ensured, especially by an industry built on the sufferings 

of the holocaust era, its massacres are also prevented from being seen.

You can read how Norman Finkelstein, himself a Jew, wrote about this process in his book “The Holocaust 

Industry.”

We live in such an age when pain even is transformed into a weapon. Imperialism and its extension Zionism 

transform everything what it is about humanity into a weapon and making them an instrument of the 

massacre.

Therefore, the resistance of Al-Quds has to be expanded all over the world… 

To liberalize the humanity, the quality and quantity of Masjid al-Aqsa must be explained…

Our feelings about human beings and particularly the language of the place where the sky and the ground 

are together must be conveyed to all mankind.

Only at that time the message in the eyes of the Josephs, the Handalas will be delivered to mankind.

I greet you all with this feelings and thoughts.

Long live Free Al-Quds, Long Live Free Palestinian State!
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Discours D’ouverture Du Président De La Confédération de Memur-Sen Mr. Ali Yalçın

Tu as beaucoup soufffert, Yusuf de Gaza, mon fils tu as beaucoup souffert,

Et pour autant de souffrances, petite « Palestine »

Demande un monde un univers

Sans murs, sans clôture, sans mine 

Sans armes pour nous tous,

Tu as beaucoup souffert, appel à l’invitation !

Sur ta poitrine est l’attente de l’avenir,

Fait entendre ton idéal,

Avec ton esprit et ton cœur et porte le sur ta foi !

Je vous salue avec les vers du vieux poète de la petite asie Cahit koytak, qui s’adresse au palestinien Yusuf 

voyant la vie derrière les barreaux et étant toujours sous l’emprise. 

Bonjour

Mes chères camarades 
dans l’optique de « tous ensemble pour Jérusalem » ,  en espérant que cela apporte de la chance, cette 

année la deuxième « Confédération international des syndicats et des organisations du travails » a été 

organisé. Depuis la première organisation de nombreuse évolutions négative se sont déroulé dans notre 

secteur notamment la tentative d’occupation de la Mosquée Al-Aqsa.

Malheuresement cet une évolution qui s’empire...

Lors de mon discours de l’an passé j’ai insister sur deux points. Premièrement sur l’organisation fait par 

l’impérialisme. Deuxièment sur «  la souffrance que nous avons laisser des frontières dont on s’est retirer 

dernièrement ». Le divisement géopolitique étant la cause, continue de façon violente.
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Les problèmes de la Palestine sont de plus en plus profond et s’accumule particulièrement à Jérusalem, 

même si ils ont été oublier suite aux évolutions de la Syrie et de l’Iraque. Les palestiniens trouvant refuge 

dans des autres pays, sont délaisser ont ne peut ou l’on ne leur apporte pas l’aide suffisante. Leurs liberté 

de travailler est empêcher. Dans certains pays certaines professions leurs sont interdits. Ceci est clairement 

une politique de mise à l’écart. Les palestiniens sont de tout point de vue mis à l’écart. Nous avons dit la 

même chose l’an dernier : Il y a un problème. Cependant lorsque se problème est pris en mains ont se 

retrouve face au jeu impérialiste. Tandis qu’il y a ici un problème du sionisme israélien. Pour trouver une 

résolution il faudra alors commence par la politique sioniste de l’Israël. 

Mes Chères amis 
La tentative d’occupation de la Mosquée Al-Aqsa par le sionisme israélien à été repousser temporairement 

par l’union formé. Cependant dans une arène où Israël prend le titre « d’état », nous devont savoir que cette 

situation temporaire prendra fin. Un autre point qui nourit cette stratégie est le fait que la Palestine ne soit 

pas considéré comme un État. Tandis qu’il y a un état. Un état tenus sous le gang sioniste israélien. Nous 

devons présicez le terme « l’état Paletinien » sur tous les platformes. Nous le devons pour que l’unions 

internationales  des droits qui prend plutôt forme sous le droit du plus fort soit forcer à réagir et à arrêter 

le jeu impérialiste. 

Étant la famille Memur-Sen, en particulier au acte commis envers la Mosquée Al-Aqsa, la Turquie a crée une 

voix de  résistance. 
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Mes Frères 

Il est temps d’être honnête et dire les chose franchement, la politique d’occupation appliqué par Israël est 

d’aboutir son but finale et crée la grand Israël. C’est pour ça que des tentatives sont faites sur la Mosquée 

Al-Aqsa. Si la voix de résistance de la Mosquée Al-Aqsa sera rompu, le projet syoniste aura fait un grand pas. 

Pour empêcher cette horrible stratégie il faut appeler le monde entier à la résistance avec la Mosquée Al-

Aqsa et Jérusalem. 

L’impérialisme et le sionisme pourront être abolie seulement avec cette stratégie.
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Mes chères frères musulmans... 

Jérusalem est pour nous le lieux où le ciel et la terre se rassemble...

Le lieu de la manifestation de l’homme et de l’humanité...

Pour affronter le radicalisme qui entoure l’humanité, il faut bien exprimer qualitativement et 

quantitativement la Mosquée Al-Aqsa et Jérusalem. Malheuresement l’humanité est sous l’emprise 

informatique, 

les médias apportent des informations qui ne reflète pas la réalité sur les habitants.

En plus d’une image d’une géographie violente, une visions consistant à protéger l’Israël qui se nourit de 

l’industrie de holocauste est élaborer. C’est une période sidérante. En particulier sur les souffrances de 

holocauste  avec la fondation de l’industrie Israël gagne de la légitimité, et permet en même temps de 

cacher ses massacres.

Étant lui même un juif, Norman Finkelstein, décrie dans son livre comment la période de l’industrie de 

l’holocauste se déroule. 

Oui, nous vivont dans un siècle où les souffrances sont transformer en armes. L’impérialisme et son 

rallongement le sionismes transformes toute l’humanité en arme et crée des machines de massacre.

C’est pour cette raison que la résistance de Jérusalem doit être se répandre sur toute la surface terrestre. 

Pour rendre l’humain libre il faut exprimer l’essentialité de la Mosquée Al-Aqsa.

Nos sentiment envers l’humain, doit être raconter à toute l’humanité dans la langue du lieu où le ciel et la 

terre se réunisse.

C’est uniquement à ce moment que le message dans les yeux des Yusuf et Hanzan sera transmis a 

l’humanité. 

C’est avec ces sentiment que je vous salue 

Vive le libe Jérusalem, vive le libre état de Palestine. 
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